
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 

 
 

	
Datum:	23	juni	2017	
	
	
Aan	de	voorzitter	van	de	raad	
	
	
Steller	vragen:	Mevrouw	M.	Joziasse	(VVD)	
	
	
Onderwerp	:	Vergunningverlening	GROW	festival		
	
	
Het	college	wordt	verzocht	de	volgende	vragen	schriftelijk	te	beantwoorden:	
	

1. Bent	u	bekend	met	het	bericht	‘Late	vergunning	voor	GROW	festival	wekt	ergernis?*	
2. Zijn	bij	deze	vergunning	verlening	de	voorgeschreven	termijnen	in	acht	genomen?	
3. Voorzien	die	termijnen	in	een	nette	periode	voor		het	maken	van	bezwaren?	
4. De	berichtgeving,	aangevuld	met	reacties	van	bewoners	en	een	eigen	ervaring	naar	

aanleiding	van	vragen	over	dit	onderwerp,	doet	veronderstellen	dat	e.e.a.	niet	goed	is	
verlopen.	Wat	zijn	de	redenen	dat	het	niet	goed	is	gegaan?	

5. Klopt	het	dat	de	gemeente	vorig	jaar	aan	bewoner(s)	heeft	beloofd	de	vergunningsprocedure	
voor	dit	festival	dit	jaar	beter	te	zullen	doen	met	betrekking	tot	de	vergunningverlening	en	te	
letten	op	wettelijke	termijnen	waarbinnen	de	vergunning	moet	worden	verleend?		

6. Zo	ja,	wat	heeft	u	de	bewoner(s)	laten	weten	en	wat	is	er	dan	dit	jaar	niet	goed	gegaan?	
7. Hebben	de	direct	omwonenden	van	Utopia	volgens	uw	college	een	reële	kans	gekregen	om	

zich	tijdig	uit	te	kunnen	spreken	bij	de	vergunningverlening	voor	het	GROW	festival?	
8. Kan	het	college	aangeven	of	het	vergunningsproces	voor	evenementen	in	de	stad	wel	

toegesneden	is	op	de	vraag	in	de	samenleving	en	of	de	organisatie	wel	de	geldende	regels	
rondom	het	proces	tot	vergunningverlening	voldoende	naleeft?	

9. Hoe	verhoudt	zich	dit	handelen	tot	de	instemming	van	het	college	van	de	recente	conclusies	
en	aanbevelingen	van	Burger	Participatie	Almere	en	de	nog	op	te	stellen	participatienota?	

	
	
Toelichting:	
*)	http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/148345/almere-late-vergunning-voor-grow-festival-wekt-
ergernis.	
De	VVD	heeft	van	meerdere	omwonenden	vernomen	dat	de	gemeente	voor	het	tweede	jaar	op	rij	
onvoldoende	rekening	houdt	met	wettelijke	termijnen	bij	vergunningverlening,	waardoor	bewoners	
die	een	klacht	hebben	over	de	afgegeven	vergunning	te	laat	een	reactie	van	de	gemeente	ontvangen.	
Dit	is	nog	eens	versterkt	door	de	eigen	ervaring	waaruit	een	gebrek	aan	responsiviteit	in	de	
organisatie	duidelijk	wordt	.	Ook	hier	lijkt	communicatie	weer	een	hardnekkig,	terugkerend	probleem	
te	zijn.	De	VVD	maakt	zich	zorgen	of	het	betreffende	organisatie	onderdeel	wel	de	taken	naar	
behoren	uitvoert.	En	het	doet	de	vrees	ontstaan	of	er	ook	niet	vertragingen	optreden	bij	
bijvoorbeeld	de	bouwvergunning	van	de	Innovatiewerkplaats	op	het	toekomstige	Floriadeterrein	of	
bij	vergunningen	voor	andere	evenementen	in	de	stad.	
	



 

	
Ondertekening	en	naam,	
	
Mevrouw	M.	Joziasse	(VVD)	
	
 


